

註冊香港有限公司申請書 Application Form of Registration of Hong Kong Limited Company

姓名 Name	手提/電話 Mobile / Tel.
電郵地址 E-mail	傳真 Fax

本人委托處理有關

- 新成立經濟裝
 新成立綠盒裝
 購買現成有限公司

事宜，證明所提供之資料正確無訛，並承諾按時足額支付所需之服務費用及代支費用。

I hereby authorize to handle the Purchase of

- Incorporation of Hong Kong Limited Company (economy package)
 Incorporation of Hong Kong Limited Company (green box package)
 Ready Made Limited Company

and agree to undertake all the costs and fees incurred.

 Name:

H.K.I.D.No.:

Date:

公司名稱 Company Name

選擇一: Option 1:	有限公司	Limited
選擇二: Option 2:	有限公司	Limited
選擇三: Option 3:	有限公司	Limited

- 本人欲使用高盟集團(亞洲)有限公司的地址作公司註冊地址 \$ 980/年

公司註冊地址 Company's Registered Address

公司業務性質 Nature of Business

--

➤ 本人欲委任貴方為本公司之公司秘書 \$800/年

公司董事 股東 秘書 Company's Director Shareholder Company Secretary

姓名 Name	(% 股份 shareholding)
身份証/護照號碼 (*) H.K.I.D./Passport No.	
地址 Address	
職業 Occupation	

公司董事 股東 秘書 Company's Director Shareholder Company Secretary

姓名 Name	(% 股份 shareholding)
身份証/護照號碼 (*) H.K.I.D./Passport No.	
地址 Address	
職業 Occupation	

公司董事 股東 秘書 Company's Director Shareholder Company Secretary

姓名 Name	(% 股份 shareholding)
身份証/護照號碼 (*) H.K.I.D./Passport No.	
地址 Address	
職業 Occupation	

(*) 請附身份証或護照副本，以供核對。
 Please enclose a copy of Identity card or passport for perusal.

簽署見證人 Witness of signature

姓名 Name	
地址 Address	

閣下透過以下哪種途徑得知本公司之服務：

- 雜誌
- 報紙
- 傳單
- 商業電話簿
- 搜索互聯網
- 朋友轉介
- 其他，請註明：_____

備註

- 一、標準公司註冊股本及發行股本為 10,000 股, 每股 HK\$ 1, 合共 HK\$ 10,000; 亦可根據個別要求而定，但須另繳資本費 (按額外增加股本 0.1 %計算).
- 二、此表格經簽妥及傳真至本公司，委託便已作實，如客戶欲取消委託，本司將收取 HK\$ 500 手續費。
- 三、當本公司確定閣下之有關申請資料後，閣下如欲更改資料，如公司名稱、股東、董事會資料等，本司將收取 HK\$ 200 文件處理費。

Remark

1. Standard Authorized Capital and Issued Capital is 10,000 share of HK\$ 1 each, totally HK\$ 10,000. Unique request would be allowed and this will be subject to capital fee (based on 0.1% of additional authorized capital).
2. Once signed and faxed the form to us, the order is confirmed. If client would like to cancel the order, cancellation charge of HK\$ 500 will be collected.
3. After the details of application are confirm as final, HK\$200 will be charged as handling fee for revised upon application data, i.e. name of company, shareholders/ directors' particulars etc.